



ASIA PACIFIC POTASH CORPORATION LIMITED

APPC 场地清理及清表工程采购公告 APPC Site Clearing and Grubbing Project Public Procurement Announcement

โครงการถางป่าและเคลียร์พื้นที่ของ APPC ประกาศจัดซื้อจัดจ้างต่อสาธารณะ

亚太钾盐有限公司拟以公开询比采购方式进行 APPC 场地清理及清表工程采购。采购内容包括：泰国乌隆府 APPC 乌隆南钾盐项目场地清理及清表工程，暂定作业面积约 325,815 平方米。工作包括清除作业区域内的杂草、灌木、树木、植被及其他障碍物；机械挖除树桩、主要根系及残留根系；必要时翻耕并再次清理，使地表达达到无草、无杂草覆盖的裸地状态；将清除物在项目范围内集中堆放至 APPC 指定地点。根据公司采购管理办法规定予以公告，公告期 2026 年 7 月 31 日 17:00 - 2026 年 8 月 4 日 17:00 日（曼谷时间），凡有意参加投标者，请在公告期内登录 APPC 官方网站自行下载采购文件或将报名信息发送至我公司联系人邮箱获取采购文件（报名信息须包含投标人名称、投标人授权代表姓名、联系方式、邮箱地址等内容）；采购人收到报名邮件后，将采购文件发送至报名投标人邮箱）。

Asia Pacific Potash Co. , Ltd. intends to carry out the procurement of APPC site clearing and grubbing works through a public inquiry and comparison procurement method. The procurement scope covers the site clearing and grubbing works for the APPC Udon South Potash Project in Udon Thani, Thailand, with a tentative working area of approximately 325,815 square meters. The works include removing weeds, shrubs, trees, vegetation and other obstacles within the working area; mechanically excavating stumps, main roots and residual roots; carrying out tillage and re-clearing when necessary to make the surface a bare land free of weeds and weed coverage; and stockpiling the cleared debris at the designated location by



ASIA PACIFIC POTASH CORPORATION LIMITED

APPC within the project scope. This announcement is made in accordance with the provisions of the company's procurement management measures, with the announcement period from 17:00 on July 31, 2026 to 17:00 on August 4, 2026 (Bangkok Time). All parties interested in participating in the bidding shall log in to the official APPC website to download the procurement documents by themselves during the announcement period, or send the registration information to the contact email of our company to obtain the procurement documents (the registration information shall include the bidder's name, name of the bidder's authorized representative, contact information, email address and other contents); after the procurer receives the registration email, the procurement documents will be sent to the email of the registered bidder.

บริษัท เอเชีย แปซิฟิก โพแทช คอร์ปอเรชั่น จำกัด ตั้งใจที่จะซื้อจัดจ้างสำหรับงานถางป่าและเคลียร์พื้นที่สำหรับโครงการเหมืองแร่โพแทชอุดรใต้ของ APPC จังหวัดอุดรธานี ประเทศไทย มีพื้นที่ดำเนินงานโดยประมาณ 325, 815 ตารางเมตร ครอบคลุมการกำจัดหญ้า วัชพืช พุ่มไม้ ต้นไม้ พืชพรรณ และสิ่งกีดขวาง การใช้เครื่องจักรขุดถอนต้นไม้ รากหลัก และระบบรากที่เหลือ การไถพรวนและเคลียร์ซ้ำตามความจำเป็นเพื่อให้พื้นผิวเป็นพื้นที่โล่งปราศจากหญ้าและวัชพืช (Bare Ground) การรวบรวมวัสดุที่รื้อถอนและกองไว้ภายในพื้นที่โครงการ ณ จุดที่ APPC กำหนด และการปรับแต่งผิวดัวยรถเกี่ยยดิน

ประกาศตามมาตรการบริหารการจัดซื้อจัดจ้างของบริษัทฯ ระยะเวลาประกาศคือ 17:00 น. วันที่ 31 กรกฎาคม 2569 - 17:00 น. วันที่ 4 สิงหาคม 2569 (เวลากรุงเทพฯ) ผู้สนใจเข้าร่วมประมูลกรุณาเข้าสู่ระบบเว็บไซต์อย่างเป็นทางการของ APPC ในช่วงระยะเวลาประกาศ ดาวน์โหลดเอกสารการจัดซื้อด้วยตนเอง หรือส่งข้อมูลการลงทะเบียนไปยังกล่องจดหมายติดต่อของ บริษัท ของเราเพื่อรับเอกสารการจัดซื้อ (ข้อมูลการลงทะเบียนจะต้องมีชื่อของผู้เสนอราคาชื่อตัวแทนที่ได้รับอนุญาตของผู้เสนอราคา ข้อมูลติดต่อ ที่อยู่อีเมล ฯลฯ) หลังจากที่ผู้ซื้อได้รับอีเมลลงทะเบียนแล้ว ให้ส่งเอกสารการจัดซื้อไปที่กล่องจดหมายของผู้เสนอราคาที่ลงทะเบียน



ASIA PACIFIC POTASH CORPORATION LIMITED

联系方式 Contact information ข้อมูลติดต่อ

联系人 Contact person ผู้ติดต่อ : Mr.Prachak Petyod

电话 Phone number หมายเลขโทรศัพท์ : 088 9081964

邮箱 email อีเมล : prachak@appc.co.th

Asia Pacific Potash Co., Ltd.

2026 年 7 月 31 日

31 July 2026

31 กรกฎาคม 2569

